



基約宣道會

NEW COVENANT ALLIANCE CHURCH

雙重連結、豐盛更新!
REVIVE & RENEW



將教會帶進社群。助人羣得進天國
『來跟從我，我要叫你們得人如得魚。』(馬太福音四：十九下)

2022年12月25日
December 25, 2022
10:30am

聖誕聯合洗禮主日崇拜

Christmas Joint Baptism Service

宣召經文

Call to Worship

約翰福音十四章:6節

John 14:6

詩歌讚美

Praise & Worship

天使歡唱 (盼望已到)
齊來崇拜/齊來崇拜我救主
聖誕節

Angels Medley (Hope Has Come)
O Come All Ye Faithful / O Come Let Us Adore Him
Christmas Day

讀經

Scripture Reading

路加福音一章:46-55節

Luke 1: 46-55

信息立志

Message

耶穌 - 世界的盼望

Jesus, the Hope of the World

新 葡 洗 禮

回 應 詩 歌

愛就是

歡 迎

奉 獻

家 事 報 告

頌 讚 祝 福

The Baptismal Covenant

Song of Response

Love Was When

Welcome and Reception into Membership

Offering

Announcements

Doxology & Benediction

今日聖工人員

講員：岑唯信牧師

主席：黃錦輝

司琴：徐奕儒

敬拜隊：陳懷溢 陳懷敏 李穎瑜 黃錦輝

影音：梁子祈 梁子恩 唐浩洋 馬桂萱

司事：李佩蓮 葉小輝 Li Chiu Florence Vinson

翻譯：徐韓嘉恩

Today's Service Workers

Speaker: Rev. Dr. Vinson Samuel

Service Leader: Michael Huynh

Pianist: Jeffery Xu

Worship team: Enoch Chan, Leah Chan, Samantha Li, Michael Huynh

Tech: Samuel Leung, Matthew Leung, Phillip Tong, Eddie Ma

Greeters: Elke Lee, Godwin Yip, Li Chiu, Florence Vinson

Translator: Emily Tsui

見證分享 Testimonies

許有鑾

我和太太結婚多年，有一個幸福快樂的婚姻。太太處理家庭事務。我們和女兒有一個完整的家庭。

到了 2011 年 1 月，太太突然腦充血，喪失語言及處事能力。噩夢開始，我們不知所措。我想這是神對我們的安排。當時投資顧問轉去其他分行，轉由 Sarina Cheung 代替。我們便跟 Sarina 去教會，希望尋求解決辦法。我在 2012 年 4 月決志，而太太也很快跟著決志。

在 2022 年 6 月，太太病突然惡化，在臨終前，她接受浸禮，由薛治平牧師施浸。而我也預備在 12 月 25 日受浸。太太在 7 月安詳離世。

在信主前，我有些自私，並對某些事斤斤計較。信主後，我開始為別人設想。信主後，我對事物沒有這樣計較，並於教友一同分享，而內心有喜悅。

Raymond Hui

My wife and I have had a happy marriage for many years. My wife handled housework. We had a blissed family with our daughter.

In January 2011, my wife suddenly had a cerebral congestion. She lost the ability to speak and manage her daily life. The nightmare started, and we were overwhelmed. I think this is God's plan for us. At that time, our former investment advisor transferred to another branch. Sarina Cheung looked after our banking instead. We went to church with Sarina, hoping to find a solution. I decided to accept Jesus as my Savior in April 2012, and my wife soon accepted Jesus as her Savior too.

In June 2022, my wife's health condition suddenly became worsened. Before she died, she was baptized by Rev. Simon Sit. And I am also planning to be baptized on December 25th. The wife passed away peacefully in July.

Before I believed in Jesus, I was a little selfish and being picky on certain things. After believing in Him, I began to be considerate to others. I wasn't picky the way I was. I shared with the church members, and I felt joyful in my mind.

關綺冰

我認識耶穌是由一次往醫院探病時開始的。

幾年前，我往醫院探望一位親人，看到鄰近病床上的一位老人家很安靜地看聖經。他面上流露著一份平安和祥和，令我對基督教產生了正面的影響。

之後有朋友邀請我參加教會舉辦的啟發課程，當中加深了不少我對聖經的認識。

因為我對歷史有興趣，所以每次當我閱讀到一些特別的聖經人物時，都會激發我主動去 Google 搜尋當中的歷史資料。

從這些搜尋中，我發現不少聖經的真確性，亦加深了我對閱讀聖經的興趣。

過了一段時間，我有機會和幾位姊妹一起在小組查考聖經，讓我明白福音的意義，何謂信耶穌，並經歷了禱告的能力和弟兄姊妹之間的關愛，所以便決定立志信耶穌。

Bonnie Guan

I learned about Jesus while I went to visit one of my relatives in the hospital. I saw an elderly man quietly reading the Bible on his bed. The peace on his face left me a positive influence on Christianity.

Later, a friend of mine invited me to attend the Alpha course at NCAC. It deepened my understanding of the Bible.

I am interested in history learning, so every time I read about a particular biblical character, it inspired me to search him/her on Google for historical information.

From these researches, I discovered the historical accuracy of the Bible, which also motivated my interest in reading the Bible.

After a while, I had an opportunity to do Bible study in a small group with some sisters from NCAC, which allowed me to understand the meaning of the gospel and what it means by believing in Jesus. I also experienced the power of prayers and the love from brothers and sisters, so I decided to believe and accept Jesus as my Savior.

信主後我發現自己的性格有了改變。以前每當與人有衝突時，自己總是怒氣難消，久久不能平復。

但信主後我學會了從別人的角度去看事情，並嘗試體諒別人的難處，亦不再那麼計較了。

除此之外，神亦讓我心裏有平安，不再為生活中的困難和挑戰而憂慮。我經歷了只要凡事藉著禱告，祈求和感謝，將一切告訴神，神便會賜下出人意外的平安，保守我的心懷意念。我亦因此不再那麼憂慮。

我盼望我所愛的家人，朋友都能經歷這份平安。感謝神！

After I became a Christian, I found that my personality had changed. In the past, whenever I had conflicts or disagreement with others, I was always angry and could not calm down for a long time. Since becoming a Christian, I learned to look at things from the perspective of others, and tried to understand their difficulties, I am calmer and more empathetic towards others.

In addition, God also gave me peace in my heart, and I no longer worry about the difficulties and challenges in life. I feel that as long as I pray and give thanks to God, He will give me peace which, beyond all understanding, keeps my hearts and minds. I don't worry so much anymore.

I hope my loved ones, family and friends can experience this peace. Thank God!

曹志廣

在我信主前：

我以往迷失自己，不知道自己在做什麼。就像其他人未遇見耶穌時候的情況一樣，我是個罪人。我對現代社會的制度充滿怨恨，不知道也不接受自己將如何融入這個世界。我陷入負面情緒，不停循環，多年來這種壓力嚴重影響我的健康。它影響了我如何做人，以及其他人如何看待和對待我。作為不可知論者，我相信沒有什麼是完全可知或可發現的，但我永遠無法知道什麼是真理。我的眼睛是閉著的，我看不到真相。

我如何遇見耶穌：

我被帶到教會，認識耶穌並打開我的眼睛。教會的會眾、我的同齡人和那些指導我的人，幫助我親近耶穌，以接受祂為我的救主。教會內每一個人都以不同方式對我的生活產生了正面影響。他們都向我表明上帝愛我。

James Chow

Who I was before:

I was lost and didn't know what I was doing. Like everybody before they met Jesus, I was a sinner. I was full of resentment in the system of modern society, not knowing or accepting how I fit into the world. I was stuck in a negative feedback loop and this stress affected my health over the years in a huge way. It affected how I was as a person, and how others saw and treated me. As an agnostic, I have the belief that nothing was fully knowable or discoverable, but that I could never have the scope of knowing what the truth is. My eyes were closed, and I could not see the truth.

How I met Jesus:

I was introduced to the church so that I would know Jesus and to open my eyes. The congregation of the church, those of my peers and those who would guide me, would help me to move toward Jesus so that I would accept Him. Each and every one in the church has made an impact on my life in one way or another. They all showed me that God loves me.

耶穌如何改變/影響我的生活：

我的生活更加平衡了，因此我找到了一種更新和改進的方式來生活。它讓我心理平衡，整合的生活滿足感讓我實現我的目標：愛耶穌，並善用我的能力來服務和關心他人。我將以同樣的方式回報，對他人產生正面影響。當我看到有很多人為我受浸的決定感到興奮，這讓我很感動，這對我來說是一大步，這就是信仰。

How Jesus changed/impacted my life:

My life is much more balanced, and as a result I have found a new and improved constitution to live. It allows me the mental balance and general life contentment to realize my purpose: to love Jesus, and to use my abilities to serve and care for others. I will focus on and refund this impact by, in turn, making an impact on others. It touches me to see how many people are excited about my new commitment, and it is a big step for me, and this is what faith is.

張鳳林

2022年6月19日，在經過一段時間的主日崇拜以及小組學習聚會後，加之我的家庭其他成員也是基督徒，特別是身邊家人，朋友以及自身的確確在很多方面被主庇佑，認識到每一個人都是罪人，唯有跟隨救主才能得永生。

我的轉變

1. 責任，在信主之前，我考慮更多的，只有自身的生活，生存。聖經讓我懂得自身的才幹都是主所賜的，我們要利用好，為家庭，為社會做些有意義的事情。現在雖然和家人相距千里，但我一直在經濟上支撐所有人，經常的通話可以寬慰家中的老人。主給了我O型血，所以我經常捐血，希望它可以救助和幫助更多的人。

2. 自醒，在信主之前，雖然讀過“吾日三省吾身”，但從未嘗試過，直到真正開始研讀聖經，每當做一個決定，或者遇到一些事情，我會反思自己是否做了一個正確的選擇，是否做了些有違神的話語的事情。

Daniel Zhang

I have been attending Sunday worship and a small group for a period of time, I experienced God's blessings in many ways. I know we are all sinners, and only by following the Savior we can have an eternal life. My family and a number of my friends are already Christians, on June 19, 2022, I also accepted Christ as my Savior.

My transformation

1. Responsibility. Before I accepted Christ as my savior, I cared more about my own life and survival. The Bible taught me that God gives us the talents and gifts and we should make the best out of them at something meaningful for our family and society. Although I am thousands of miles away from my family, I have been supporting everyone financially, and comforting the elders in the family by keeping regular contact with them. The Lord gave me type O blood, I often donate blood, hoping it can benefit and help more people who are in need of transfusion

2. Introspection. Before I accepted Christ, although I had read "I examine myself three times every day", I had never done so until I seriously started to study the Bible. Whenever I made a decision or encountered something, I would reflect on myself whether I had made the right decision or whether I had done something that might inevitably violate God's word.

3. 寬容，信主之前，我是一個相對急躁的人，往往容易一件事情去指責別人，路上開車，工作上，生活上……神的話語，令我反思，我更多地學會了换位思考，理解他人。不致死的罪，我們每個人都犯過，慶幸的是我們迷途知返，重要的是，我們也需要喚醒那些還在沉睡的，寬恕和幫助他們。

3. Tolerance. Before I accepted Christ as my Savior, I was a relatively impatient person, and it was easy to blame others for things when driving, at work or in life... God's word made me reflect on myself and I learned to empathize and understand others. Each of us has committed sins that are not deadly sins. Mercifully, we learned from our mistakes. More importantly, we also need to wake up those who are still asleep, forgive and help them.

林寶娟

感謝神！帶領我來到基約宣道會。大家好！好高興在這裡認識了在座的各位弟兄姊妹們，並且更加感到榮幸的是，在這裡，我立志信靠了創造萬物，掌管人間萬事的神，主耶穌基督。雖然我從小是在基督教家庭中長大，身邊也有許多基督教朋友，可惜我卻始終以為神祇是我祖父母的神，我父母親的神，我朋友的神，也從來沒有認真思想過自己對人類所生活的地球有多少了解，對世界上的其他生物、植物、飛鳥、走獸知道多少，留意自己以外的世界許多現象的精巧和奇妙。感謝主，把我這個迷失的羔羊尋回到祂的身邊。讓我知道“你們要專心仰望耶和華，不可倚靠自己的聰明，在你一切所行的事上都要認定他，他必指引你的路”。

今年，我決定成為基約宣道會的一位家庭成員。當我身體病重軟弱及經歷病痛煎熬的時候，我體會到弟兄姊妹對我的愛及他們的關切和祈禱。上帝將這些天使圍繞著我身邊，幫助我渡過這段艱難的旅程。我期待著與他們一起行走這段信仰之旅，成為一個好的見證人，並與他人分享天父的愛。

Bao Juan Lin

Thank God for leading me to NCAC. Hello everyone! I am so glad to have met every one of you here, and I feel even more honored that here, I am determined to believe in the Lord Jesus Christ, who is the creator of this universe and is in charge of all things on earth, Although I grew up in a Christian family and had many Christian friends around me, unfortunately, I always thought the God was just the God of my grandparents, my parents and my friends. I did not realize how little I knew about the earth or other species like plants, birds and animals in the world. I did not even pay attention to the ingenuity and wonders in the world. Thank the Lord for guiding a lost lamb like me, to be back to Him. He let me know "Trust in the Lord with all your heart and lean not on your own understanding; in all your ways submit to him, and he will make your paths straight".

This year, I decided to become a member at NCAC. I remember the time when I was sick and suffering from the illness, I felt the love of my brothers and sisters as well as their concern and prayers. God has sent these angels to help me through this difficult time. I look forward to walking this journey of faith with them, being a good witness and sharing the love of our heavenly Father with others.

教會動態

教會通訊錄：我們在過去兩年沒有更新。新一年蒞臨，我們將從新編制教會通訊錄，讓大家可以互相關懷和作教會事工相關的溝通。邀請所有基約宣道會會友和經常出席崇拜者於網上 Google 表格填寫個人/家庭成員聯絡資料。如果您需要印制的表格，請於教會大堂索取，並填妥後交回給教會行政助理 Samantha Li。請於 2022 年 12 月 31 日前提交網上：

<https://forms.gle/b6yV1MaPJnCvGz6j8> 或印制表格，感謝您的支持和配合。

各事工資料更新：請各事工部長將新一年度的部長及職員名單在 12 月 31 日前電郵給教會電郵 (office@ncac.ca) 及黃錦輝長老 (Michael Huynh) (huynhmic@yahoo.com)。

教會財務部：目前我們教會正朝著更多使用網上電子服務的方向邁進，教會財務部在今年將繼續推出電子奉獻收據作為其中一種選擇。為了確保將電子收據發送到你的正確電郵地址，請弟兄姊妹和朋友在今年 12 月底前將你的電郵地址 (Email address) 和住址 (Mailing address) 同時提供給財務部劉呂少玲長老 (Louisa Lau)：louisaluilau@gmail.com 多謝合作。

Announcements

DIRECTORY UPDATE

We have not updated the church directory for the past 2 years. As we approach the new year, we would like to provide an updated directory for the purposes of caring and ministry related communication. We invite all NCAC members and regular attendees to complete the online Google form so that your information can be included in the new directory. If you do not use a computer, a hard copy will be provided at the front desk. Please kindly return the completed form to Samantha, the Administrative Assistant. You may submit a Google form: <https://forms.gle/b6yV1MaPJnCvGz6j8> or a hard copy by December 31, 2022. Thank you for your support and cooperation in this matter.

UPDATE MINISTRY TEAM 2023

All ministry department leaders are asked to submit the names of the 2023 ministry teams, please sent it to Michael Huynh (huynhmic@yahoo.com) by December 31, 2022.

FINANCE DEPARTMENT

As we move towards more online accessibility, the Finance Department will continue to introduce an option for online tax receipts this year. To ensure that the receipts will be sent out to the correct addresses, please provide Louisa Lau of the Finance Department (louisaluilau@gmail.com) with your updated email and mailing addresses before the end of December.

2022 年奉獻：如果弟兄姊妹希望您的奉獻包括在您的 2022 年退稅收據中，請在年底前將您的奉獻交到教會。12 月 31 日之後收到的所有奉獻將會包括在 2023 年的退稅收據中。

支出報銷：如弟兄姊妹為教會購買了一些東西而尚未取回金額，請儘快申報。截止日期是 2023 年 1 月 8 日。

年報：請各部門負責人於 2023 年 1 月 29 日(最後限期)前提交 2022 年度年報報告及活動照片電郵給教會電郵(office@ncac.ca) 及黃錦輝長老(Michael Huynh) (huynhmic@yahoo.com)。撰寫年報乃部門負責人的責任，懇請弟兄姊妹作忠心的僕人，按時提交報告。

教職同工：兒童及青少年事工負責人 Jon Moe 於 12 月 17 日至 12 月 29 日休假。若需諮詢有關兒童及青少年事工事宜，請聯絡 Anki Lam。

兒童及青少年事工：教會兒童及青少年事工活動將在假期內暫停舉行。12 月 30 日將不設青少年團契聚會。由於 1 月 1 日將不提供早餐項目和兒童主日學，我們鼓勵父母與孩子一起出席這兩天主日崇拜。我們將於 2023 年 1 月 6 日恢復青少年團契聚會及於 2023 年 1 月 8 日恢復主日崇拜內的兒童節目。

TAX REFUND RECEIPT 2022

If the brothers and sisters want your contribution to be included in your 2022 tax refund receipt, please deliver your contribution to the church before the end of the year. All donations received after December 31st will be included in the 2023 tax refund receipt.

UNCLAIMED EXPENSES

If the brothers and sisters have purchased something for church and have not made reimbursement yet, please make your claim as soon as possible. The deadline is January 8, 2023.

NCAC ANNUAL REPORT

As we come to the close of another year, we thank God for His faithfulness in our lives and church ministry. It's time for our ministry reports 2022. We kindly request all ministry departments to submit their "Annual Report" in Chinese and English to Michael Huynh by January 29, 2023.

ON VACATION

Jon Moe is away on vacation from December 17th to December 29th. If you have any questions regarding CHMT matters, don't hesitate to get in touch with Anki Lam.

CHILDREN AND YOUTH MINISTRIES

Children and Youth Ministries will be taking a break during the holidays. There will be no FOG fellowship on December 30th. For January 1st worship services, parents are encouraged to worship with their kids in service as no breakfast program or Sunday school will be offered. FOG will resume on January 6th, 2023, and Children's Sunday programs will resume on January 8th, 2023.

財政報告：2022年常費基金到十一月底我們已收到\$252,919，與支出相比(\$305,770)，我們仍然欠缺\$52,851元。我們仍有一個星期天。請為此祈禱，我們相信神是信實的，必會供應。

2022年宣教基金最新報告：感謝神信實的供應！

截至上個主日為止，基約宣教基金總共籌得\$114,183.00，是全年預算\$133,700之八成半。請繼續為宣道總會環球基金和各地宣教士及其事工禱告。基約宣教基金還需\$19,517.00才能完成今年預算目標。

2023年財政預算：各部門主管請開始為2023年預算做準備，並於1月1日前提交給劉呂少玲(Louisa Lau)長老。

聘牧委會：已作了第六次月會，委員會收到一些申請及作出初步接觸，求主掌管及帶領，並請弟兄姊妹繼續為聘牧代禱。

長議會空缺：主任牧師退休後，十月起長議會主席崗位和職務由副主席江顧燕玲(Elaine Kong)暫代，並接納區牧的提議和許可，長議會人數為三名長老成員，會保留空缺，直到下一屆會友會選舉新任長老才填補。請代禱。

FINANCE UPDATE

We have received \$252,919 of General Fund by the end of November, compared to actual expenses (\$305,770), we have a deficit of \$52,851. We still have 1 Sundays before the year is up. Please pray for it. God is faithful, and He will come through.

MISSION FUND 2022 LATEST UPDATE

Praise the Lord! As of last Sunday, we have raised \$114,183.00 in NCAC Mission Fund, reaching almost 85.4% of our annual target of \$133,700. Please continue to pray for needs of the C&MA Global Advance Fund, the Mission Field workers and their ministries. Pray for God's provision to cover the shortfalls of \$19,517.00 in the Mission Fund year-end target.

2023 CHURCH BUDGET

All Departmental Heads are requested to submit their department budget for the Year 2023 to Louisa Lau on or before January 1st, 2023.

PASTORAL SEARCH COMMITTEE

The committee has had the sixth monthly meeting. The search for suitable prospects continues. The committee has received some applications for this pastoral position. Please continue praying.

BOARD OF ELDERS VACANT POSITION

After Senior Pastor retires and starting in October, the role and duties of the Board's Chair will be covered by Elaine Kong, the vice chair of the Board. The Board will embrace the suggestion and permission granted by the District Superintendent, to leave the vacant position open until the next election of Elder(s) in the membership meeting. Please remember our Elders in your prayer.

年終除夕直播粵語祈禱會：教會將於 12 月 31 日(星期六)晚上七時半舉行實體及網上祈禱會。請弟兄姊妹預留時間參加，回顧神恩，支取信心，踏進新一年。

MSG 小組一月聚會：主題「義人的禱告大有功效」。請聯絡組長有關組會時間參加。

基約宣道會「網上讚美操」：以 Zoom 視像會議形式舉行，由讚美操驗證老師授課。每逢星期二早上 10-11 時，歡迎有興趣人士參加。請電郵 peggy.lee@ncac.ca 索取 Zoom 會議連結參加。

Zoom 連結：進入中文成人主日學，中文主日崇拜，網上讚美操，粵語網上祈禱會，迦南團契，長者小組，和組長月會。

奉獻：教會電子轉帳奉獻 (Interac Electronic Transfer)，現在可以 auto deposit，不需要輸入保安問題和答案。方法請參閱以下詳情或教會網頁

1. 登入您網上銀行的帳戶;
2. 進入電子轉帳的部分
3. 新開 (或加上) 一個新的聯絡或收件人的帳戶姓名 (例: NCAC)
4. 然後請輸入我們教會奉獻的電郵地址:
donate@ncac.ca:
5. 在「Message (信息)」部分輸入以下資料：
 - a. 奉獻者姓名和/或奉獻號碼
 - b. 奉獻者地址 (第一次奉獻者，請填寫地址)
 - c. 奉獻分類 (如沒有分類，所有款項將被放入常費基金) 例子: 常費 - \$200; 教會維修 - \$100; 宣教 - \$150; 慈惠 - \$100; 其他 (請註明) 奉獻亦可以用支票以郵寄方式寄回教會財政部收，並註明指定的基金。用支票，不要寄現金。教會地址: 1490 Birchmount Rd. Scarborough, Ontario M1P 2E3。

有關新型冠狀病毒（COVID-19）的最新資訊：請參閱安大略省衛生部網站 <https://covid-19.ontario.ca/> 和 <https://www.toronto.ca/home/covid-19/covid-19-reopening-recovery-rebuild/covid-19-reopening-guidelines-for-businesses-organizations/covid-19-guidance-faith-based-organizations/>

如果你接近過受感染親友家人：請參閱網站 <https://www.toronto.ca/home/covid-19/covid-19-what-you-should-do/covid-19-what-to-do-if-you-are-a-close-contact/>

如何作自行隔離：請參閱網站 <https://www.publichealthontario.ca/-/media/documents/ncov/factsheet-covid-19-how-to-self-isolate.pdf>

IN PERSON SUNDAY SERVICES

As Covid restriction on capacity limit is lifted by Ontario government, and almost all of our congregations have received full vaccination, restrictions on worship services capacity and requirement of pre-registration is dropped. We have resumed our weekly in-person Sunday worship services and Sunday school while continuing with our online worship platform. All Worshipers can adjust their level of social distancing according to personal health needs when sitting in the sanctuary.

All Small groups, fellowships and committees leadership can book church facilities for meetings via the booking links. Meanwhile, the use of food in church facility is permitted following Ontario health protocol guidelines. Wearing of mask is required when preparing or distributing food, except when eating.

All attendees are kindly requested to do a Covid symptoms self-screening before coming to church premise. Let's pray for a the restoration of all of our in-person activities.

COVID INFORMATION & RESOURCES

Visit the links for important information and updates:

Public Health Measures and Advice:

<https://covid-19.ontario.ca/public-health-measures>

COVID-19: What to do if you have been exposed:

<https://covid-19.ontario.ca/exposed>

二零二三年一月至三月成人主日學

「耶穌生平」

導師：葉軍

本科藉著福音書去瞭解耶穌的生平，探索對昔日年代的意義，並對我們現今信徒的啟發。（接續 2022 年四至七月課程）

課程撮要：

- 正典福音書和當代背景（2022 年 4 至 7 月）
- 公開職事前的耶穌（2022 年 4 至 7 月）
- 對觀福音對耶穌職事的記述（2022 年 4 至 7 月）
- 約翰福音對耶穌職事的記述（2023 年 1 至 3 月）
- 耶穌的受難與復活（2023 年 1 至 3 月）

福音班：適合慕道者

導師：黃薛冬梅

「約拿書」

導師：杜馮美蓮

約拿書是一卷只有四章，共四十八節經文的先知書，故事大家耳熟能詳。讓我們一起重溫，代入約拿的角色，面對面與神對話；領受神的教導，放下執著、偏見；改變用神的眼光看事物。

課程撮要：

- 約拿的心路歷程
- 神如何改變約拿？
- 神的慈愛及奇妙作為

感恩代禱事項：

1. 感謝神帶領有新的家庭和小孩參加教會，求主保守他們有堅固的心繼續參與。
2. 感謝主！今日有四位弟兄姊妹：
曹志廣 James，關綺冰 Bonnie，
許有鑒 Raymond，張鳳林 Daniel 接受洗禮
及林寶娟姊妹加入教會，祈求主給他們有
堅定的信心跟從主。
3. 感謝神的恩典，讓我們在困難時期仍然有
能力以奉獻支持教會的需要，讓我們更有
信心在欠缺的地方更懂得擺上和倚靠祂。
4. 為患病和弱勢的社群祈禱：讓他們在這段
隔離的時間裡不會感到孤單困惑，並能保
持耐心以積極態度對。

爾道自建靈修讀經表

2022 年 12 月份

日	一	二	三	四	五	六
				1 撒母耳記下 二十三 1-7	2 馬太福音 三 1-4	3 馬太福音 三 5-12
4 馬可福音 十六 9-14	5 創世記 十六 1-3	6 路加福音 十七 1-10	7 馬可福音 九 14-29	8 馬可福音 九 14-29	9 馬可福音 七 24-30	10 希伯來書 十一 1-3
11 傳道書 三 22	12 傳道書 五 18-19	13 詩篇 十六 8-11	14 羅馬書 五 3	15 羅馬書 十二 12	16 見證分享	17 腓立比書 一 15-18
18 以賽亞書 九 6-7	19 以賽亞書 三十二 16-18	20 以賽亞書 四十八 17-19	21 以賽亞書 五十三 5-6	22 以賽亞書 五十四 9-14	23 以賽亞書 五十九 5-8	24 以賽亞書 六十六 7-13
25 馬太福音 一 18-24	26 路加福音 二 8-21	27 馬可福音 一 1-8	28 路加福音 四 16-22	29 馬可福音 二 1-12	30 路加福音 十二 35-48	31 約翰福音 十五 1-17



下主日聖工人員：

講員： 岑唯信牧師
 主席： 黎昌 司琴： 徐韓嘉恩
 影音： 游志鑫 唐浩洋 馬桂萱
 司事： 劉炳康 馬周巧遠

上週聚會人數：		12月12日 - 12月18日 中英文堂奉獻金額：	
中文崇拜	245	常費	\$5,780.00
實體現場 60		感恩	\$100.00
網上直播觀看 22		宣教	\$1,050.00
網上重播觀看 163		堂址維修	\$40.00
英文崇拜	75	慈惠	0.00
實體現場 56		其他	0.00
網上直播觀看 6		總額	\$6,970.00
網上重播觀看 13		兒童青年	Jonathan Moe
兒童崇拜人數/同工	8/1	事工主任：	
青年團契人數/同工	--		
主日學	39		
祈禱會(中文網上)	--		
英文牧師： Rev. Dr. Vinson Samuel (岑唯信牧師)			
行政助理：李穎瑜			
地址：1490 Birchmount Road, Scarborough, Ontario M1P 2E3			
電話：(416)288-1770		網址： www.ncac.ca	
		電郵： office@ncac.ca	
教會聚會		時間	
星期日	粵語	網上/實體主日學	上午九時四十五分
		網上/實體崇拜	上午十一時十五分
	英語	網上/實體主日學	上午十一時三十分
		網上/實體崇拜	上午九時三十分
	兒童實體崇拜	上午九時三十分	
團契	迦南團契	(年長)	每月第四個星期六早上十時正
小組	請與徐剛弟兄聯絡		不同時間及地點舉行

Attendance and Offering – Last Sunday

75 (56 onsite, 6 online, 13 recording) | English Service
 245 (60 onsite, 22 online, 163 recording) | Cantonese
 -- | FOG Fellowship
 6 Kids, 1 Leaders | Children Worship

Chinese and English Service Giving (Dec 12– Dec 18)

\$6,970.00 | Total Offerings

General Fund \$5,780.00; Thanksgiving \$100.00;
 Missions \$1,050.00; Building Repair \$40.00;
 Love Fund 0.00; Others 0.00

People to Connect with SMALL GROUP (SG) LEADERS

Enoch Chan, Downtown
 Christine Wong & Leah Chan, Downtown
 Keith Lau & Susanna Tong Uptown
 Michael and Anki Huynh, Northeast
 1 Corinthians 13

English Ministry Team

Charlotte Pang & Enoch Chan
 Michael Huynh, Elder
 Rev Dr Vinson Samuel, English Pastor

CHURCH MINISTRY STAFF

Rev Dr Vinson Samuel, English Pastor
 Mr Jon Moe, Children and Youth Ministry Director
 Ms Samantha Li, Administrative Coordinator

CONTACT US

1490 Birchmount Road, Scarborough, ON. M1P2E3.
 Call us @ 416-288-1770 or 416-288-0158
www.ncac.ca / www.facebook.com/ncac.ca